Al Batinah Development & Investment Holding Company. (S.A.O.G)



شركة الباطنة للتنمية والاستثمار القابضة (ش.م.ع.ع)

Date: November 30, 2021

التاريخ: 30 نوفمبر 2021م

<u>Disclosure of BOD's decision to establish a</u> <u>new subsidiary company for manufacture</u> <u>of veterinary and agricultural medicines.</u>

We would like to announce to the valued shareholders that the Board of Directors approved to establish a new subsidiary company specialized in veterinary and agricultural medicine industry with participation in investment with Al-Pharabi for Veterinary and Agricultural Medicines Industries limited, Syria- Damascus.

Al-Pharabi is one of the leading companies with more than 25 years of experience in the veterinary medicine industry and specialized in the manufacture of curative and preventive medicines and feed additives in all pharmaceutical forms, it owns more than 350 medicinal preparations registered under its trade name "Al-Pharabi" and exports its products to its agents in 14 countries in Africa, Asia and the Gulf countries, including the Sultanate of Oman. The Company is ISO9001:2015 certified and cGMP certified.

We will update the shareholders later about the details of the project and developments in a timely manner after obtaining the necessary approvals from the concerned authorities in the Sultanate.

Best regards, General Manager

الاقصاح عن قرار مجلس الادارة بتأسيس شركة تابعة جديدة لصناعة الادوية البيطرية والزراعية.

نعلن للمساهمين الكرام بان مجلس الادارة قد وافق على تأسيس شركة ثابعة جديده يتمثل نشاطها في صناعة الادوية البيطرية والزراعية وذلك بالمشاركة في الإستثمار مع شركة القارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية المحدودة ومقرها سوريا — دمشق.

شركة الفارابي لصناعة الادوية البيطرية والزراعية المحدودة هي إحدى الشركات الرائدة ذات الخبرة التي تمتد لاكثر من 25 عاماً في صناعة الادوية البيطرية والزراعية ومتخصصة في صناعة الأدوية البيطرية العلاجية والوقائية والمضافات العلفية بكافة الأشكال الصيدلانية، وتمتلك ما يزيد على 350 مستحضراً طبيا مسجل باسمها التجاري " الفارابي " وتصدر منتجاتها الى وكلانها المنتشرين في 14 دولة في افريقيا واسيا ودول الخليج ومن ضمنها سلطنة عمان.

الشركة حائزة على شهادة الايزو ISO9001:2015 وشهادة ممارسة التصنيع الجيد cGMP.

سيتم إعلام المساهمين لاحقاً بتفاصيل ومستجدات هذا المشروع في الوقت المناسب بعد الحصول الموافقات اللازمة من الجهات المعنية بالسلطنة ، والله الموفق .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

